

DCH SKANDERBORG

REFERAT AF bestyrelsesmøde 8.8.2023 kl. 19.15 hvor vi vil gennemgå nedenstående punkter.

Dagsorden:

1. Velkommen.
2. Kort gennemgang og status fra sidste bestyrelsesmøde.
3. Gennemgang af gennemførte og igangværende arrangementer.
4. Træner og holdstatus.
5. Indkommende forslag.
6. Nye arrangementer.
7. Andet (Fastlægge datoer til kommende bestyrelsesmøder).
8. Økonomi.
9. Eventuelt (DM2023)

REFERAT

Deltagere: Stine Kam, Hans Meldgaard, Birthe Pedersen, Heinrich Mathiasen, Sanne Loft, Lis Damgaard, Vibe Bødker

Fraværende: Birte Lund Nielsen

Referent: Vibe Bødker

1. Status af mødet fra sidste gang:

- ☐ Der er lagt nyt tag på klubhuset med nye spær, der er 200 mm isolering. Undertegnede tager kontakt til Skanderborg Kommune ift. en evt. økonomisk hjælp til taget.
- ☐ Skur til rally og agility, der skal bruges lille maskine til at få stabilgrus ind i skuret, Heinrich undersøger det og tager handling på det, der skal desuden en stamper til, inden der kan komme sand på, hvilket skal bestilles. Der skal laves et opslag ang. fliser jf. sidste referat.
- ☐ Der er sat spejle op og de bruges – (Tak Kaj) der står stadigvæk to i skuret, som kan tages i ud, når man er nogle stykker til at bære. Det ene sættes ned i det nye skur, når det er færdig.

2. Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver:

- ☐ Der er siden sidst gennemført Rally og Agility konkurrence i klubben, begge arrangementer gik rigtig godt. Tak til KU og de frivillige.

Der er dog ting vi i fællesskab kan blive skarpere på i forbindelse med afholdelsen af disse, derfor indbyder KU til et fællesmøde ift. at lave en drejebog for fremtidige konkurrencer. Hvad skal der til i de forskellige discipliner når vi afholder konkurrencer, hvad skal der indkøbes, fra præmier/rosetter til mad og kage. Fremadrettet er drømmen en drejebog for afholdelse af konkurrencer i DCH Skanderborg. De der skal deltage er KU, instruktører, samt bestyrelsen.

DCH SKANDERBORG

3. Træner- og holdstatus:

Der er fyldt op på alle hold og der er stor efterspørgsel, der starter et hvalpehold op i næste uge. Der tales om at lave forskellige SPOT hold, der skal indeholde forskellige ting. Vi har en masse fantastiske instruktører, men klubben kunne godt bruge flere.

4. Indkommende forslag:

- ☐ En arbejdsdag så vi kan få malet og ryddet op udenfor, vi prøver at finde en dag og melder ud.

5. Nye arrangementer:

- ☐ Der er Årets Spor den første søndag i november d. 5.11.2023
- ☐ Der er klubmesterskab d.11.11.2023 med efterfølgende fest.

6. Andet:

- ☐ Der holdes møde med instruktørerne den. 28.8.2023

7. Økonomi:

- ☐ Vi har brugt en del penge på nyt tag, der skal desuden købes maling ind til vores træværk (alle husene) Der skal indkøbes en ny/gammel græsslåmaskine, da den gamle er gået i stykker.
- ☐ Økonomien, det løber rundt.

8. Eventuel:

- ☐ Rengøring, vi er enige om, at der skal mere rengøring til end der er lige nu, vi enes om at 2 timer om ugen vil være givet godt ud.
- ☐ Kunne være fint, hvis man havde tid til at gennemgå sine ting i det bagerste rum, så der kunne blive ryddet lidt op.
- ☐ DM lige nu er der så meget styr på det, som der kan være. Der meldes ud, hvis der skal hjælp til.

NÆSTE BESTYRRELSEMØDE VIL FINDE STED
D. 24.10.2023 KL. 19.15